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THE COURT 

 

The appeal is dismissed without costs. 

  

 

LA COUR 

 

L’appel est rejeté sans dépens. 

 

 



 The following is the judgment delivered by 

 

THE COURT 

  

[1] Simon James Elliott appeals a decision of a judge of the Court of Queen’s 

Bench rendered on January 8, 2018, dismissing his application for habeas corpus with 

certiorari in aid. The decision under appeal is reported at 2018 NBQB 1, [2018] N.B.J. 

No. 133 (QL). 

 

[2] Between the time of that decision and the date of the hearing before us, 

Mr. Elliott has been released from the maximum security institution, rendering moot the 

issue raised in his application. The appeal is therefore dismissed on account of mootness. 

In the circumstances, we render no order of costs. 

 

 

 



Version française de la décision rendue par 

 

LA COUR 

 

[1] Simon James Elliott interjette appel d’une décision d’un juge de la Cour 

du Banc de la Reine, rendue le 8 janvier 2018, par laquelle ce dernier a rejeté sa demande 

d’ordonnance d’habeas corpus assortie d’un certiorari. La décision dont appel est 

publiée à 2018 NBBR 1, [2018] A.N.-B. n° 133 (QL). 

 

[2] Entre la date de cette décision et la date de l’audience devant notre Cour, 

M. Elliott a été libéré de l’établissement à sécurité maximale, ce qui rend théorique la 

question soulevée dans sa demande. Par conséquent, l’appel est rejeté en raison du 

caractère théorique de la demande. Vu les circonstances, nous n’accordons aucuns 

dépens. 

 

 

 

 


